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Aan: 
Weledelgestrenge heer M. Rutte 
Weledelgestrenge heer A. Pechtold 
Weledelgestrenge heer S. Haersma Buma 
Weledelgestrenge heer G-J. Segers 
 

Brandbrief 
 Tracébesluit A27 – knooppunt 33 

Grootschalige bomenkap, oproep voor compensatie en bescherming 
gezondheid in vorm van Geluidsscherm  

 
Hilversum, 23 Augustus 2017 
 
Weledelgestrenge heren, 
 
In deze drukke tijd van formatie willen wij graag het volgende onder de aandacht brengen en 
dringend verzoeken op te nemen in de formatie. 
 
Onze woonwijk heeft te maken met het Tracébesluit A27; wij hebben er begrip voor dat de 
A27 verbreed dient te worden maar maken groot bezwaar tegen de manier waarop het 
uitgevoerd wordt. 
 
Er zijn vanaf 2002 Zienswijzen ingediend en altijd zijn deze op juridische gronden van de 
kaart geveegd. In 2011 is het besluit de ‘koelkast’ ingegaan om vervolgens in 20114 eruit te 
halen en onder de crisis en herstelwet versneld in te voeren. Tevens is er een besparing 
gemaakt van 20 miljoen door de afslag te verleggen waarvoor een bos is omgekapt dat als 
buffer fungeerde voor de woonwijk. Wij dachten dat we in het kader van klimaatbeheersing 
bomen gespaard dienden te worden?  
 
Bijgevoegd vindt u de petitie die ondertekend is door 98% van de bewoners met het verzoek 
van het plaatsen van een geluidsscherm, om ons te beschermen tegen de geluidshinder en 
fijnstof.  
 
Volgens het rekenmodel van Rijkswaterstaat krijgt onze woonwijk te maken met een 
geluidshinder van 58DB, terwijl de Europese adviesnorm 48DB is. Rijkswaterstaat heeft de 
geluidsnorm verhoogd en kleurt net binnen de lijntjes. Terwijl er sprake is van hart-en 
vaatziekten bij 85% van de bewoners die binnen de 200 meter van de A27 wonen.  
 
Tevens is er sprake van discriminatie omdat er per Gemeente en Provincie verschillende 
maatregelen worden genomen. 
 
Ons verzoek om mee te nemen in de formatie is dan ook: Een algemene richtlijn waarbij bij 
grote landelijke projecten het project wordt aanbesteed, inclusief beschermende 
maatregelen voor bewoners. Nederland is een klein land en we wonen dicht bij wegen. Als 
er landelijk wordt besloten dat er geluidsschermen komen dan zal dit economies-of-scale 
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opleveren en hoeven wij als bewoners niet ons druk te maken om ingrijpende maatregelen. 
Alle wettelijke stappen zijn complex en kosten ook veel geld. 
 
Wij zijn in gesprek met de Gemeente Hilversum, Provincie Noord-Holland en hebben hulp 
van de Nationale Stichting Geluidshinder om alsnog een geluidsscherm te plaatsen bij onze 
woonwijk. 
 
Bijgevoegd is een rapport dat wij hebben gemaakt om de gevolgen en zorgen nog duidelijker 
te maken. 
 
Graag willen wij U uitnodigen de situatie zelf te aanschouwen, zodat wij ons als burgers 
serieus genomen voelen en er begrip staat voor onze situatie. Wij verzoeken uw 
ondersteuning zodat de betreffende overheidsinstanties alsnog besluiten tot het plaatsen 
van een geluidsscherm. 
 
Uiteraard zijn wij bereid over de inhoud van de brief in overleg te treden. 
 
Mogen wij op U rekenen? 
 
Hoogachtend, 
 
Drs W.J.M. Hoving – van der Tol, Arubalaan 14, 1213VG Hilversum 
mhoving@hotmail.com 
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